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NÕO SPORDIKOOL 

 

 

Hoolekogu koosoleku protokoll 

Nõo vald                     Nr 3-28. november 2023 

Algus 17.30, lõpp 19.30 

 

Juhatas: Katrina Kallas 

Protokollis: Katrina Kallas 

Võtsid osa: Janar Saviir, Kadri Voore, Mikk Põdra, Veronika Lehesaar, Taavi Merisalu 

Puudus: Kairi Tampel  

 

 

Päevakord:  

1. Nõo Spordikooli 2024a eelarve projekti tutvustamine hoolekogule ja arutelu  

2. Õppekavade muudatuse ettepanek hoolekogule 

3. Jooksvad küsimused  

 

1.  

1.1 Nõo Spordikooli direktor Katrina Kallas tutvustas hoolekogule 2024. aasta eelarve projekti:  

 

1) Kuna Nõo valla järgmise aasta eelarve on kriitilisem kui käesoleval aastal, siis peab 

otsima kokkuhoiu kohti. Praeguse projekti järgi on 2024a eelarve on käesoleva aasta 

eelarvest väiksem, kuigi õpilaste arv on kasvanud iga aastaga (detsember 2022a 158 

õpilast, detsember 2023a 178 õpilast).  

 

2) Praeguse seisuga jääb 2024. aastal samaks personali koosseis ja töötasud ei tõuse: 

direktor 1,0 kohta, administraatorid kokku 3,0 kohta, koristajad kokku 1,5 kohta, 

korvpall 1,671 kohta, kergejõustik 0,257 kohta, tantsuline võimlemine 2,342 kohta, 

akrobaatika 0,786 kohta, sulgpall 1,557 kohta, judo 0,257 kohta, jõusaali juhendaja (3 

korda nädalas 2 tundi korraga).  

 

3) Eelarvet hoitakse samal tasemel või vähendatakse majandamiskulude arvelt. 

Planeerima peab kõige enam rajatiste majandamiskulusid, sh planeerima talviste 

tingimuste loomist (suusarajad, uisuväljak) – kulusid langetades planeeritakse 

suusarajad ainult koolide ümber (varem olid rajad ka Veskijärve ümber) ning 

uisuväljaku rajamisel luua ka enda võimekus kastmiseks (seni kastnud ainult Nõo 

Priitahtlikud) ning kvaliteetse jää tekitamiseks madalamate kuludega (Nõo Miniarena). 

Hetkel ei arendata edasi suurema uisuväljaku loomist spordihoone taha. Ühtlasi 

hoitakse kokku uute seadmete ja investeeringute arvelt, säilitatakse vajalikke 

hoolduskulusid. Samuti planeeritakse võimalikult varakult uue aasta Nõo Spordikooli 

õpilaste võistluskulud (kululiigina spordikulud) ning lastevanemate osakaalu 
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võistlustel käimisel, kuna kogukulu jätkuvalt võistlustel/esinemistel käimiseks Nõo 

Spordikool 2024. aastal katta ei saa. 

 

1.2 Hoolekogu avaldab arvamust Nõo Spordikooli eelarve projekti osas järgmiselt:  

 

1) Kui personali töötasude tõusu ei ole arvestatud Nõo vallas 2024. aastal (sh Nõo 

Spordikoolis), siis peaks see kehtima 99% ulatuses kõikidele Nõo vallas töötavatele 

inimestele. Ehk lähtuma peaks võrdsuse printsiibist olukorras, kus eelarveid 

kahandatakse ning leitakse kokkuhoiu kohti (arvesse ei lähe alampalga tõus 2024. 

aastast 725lt 820 euroni).  

2) Hoolekogu teeb ettepaneku jätta välja Spordikooli eelarve realt kaasava eelarve võitnud 

idee (välijõusaal) rida summas 20 000 eurot (kululiik 1551 Rajatiste ja hoonete 

soetamine ja renoveerimine). Hoolekogu on teadlik, et tuleviku halduskulud lisanduvad 

Spordikooli eelarvesse, kuid kaasava eelarve võitnud ideed peaksid kuuluma Nõo valla 

üldise eelarve alla. Hoolekogul on tekkinud küsimus, kuidas otsustatakse, millise 

asutuse eelarvesse kaasava eelarve võiduidee kuulub, nt 2022. aastal võitis Veskijärve 

purre ehk miks 2023. aasta võitja ei saa olla üldises eelarves.  

3) Kui Nõo valla tulumaksu laekumine on prognoositust suurem, teeb hoolekogu 

ettepaneku maksta Nõo valla töötajatele ühekordset lisatasu või suurendades selle arvelt 

asutuste eelarvetes majanduskulusid (nt Nõo Spordikoolis spordikulud rida, mis läheb 

võistluskulude katteks), arvestades olukorda, kui 2024a alguses töötajate töötasud ei 

tõuse.  

4) Majandamiskulude osas on hoolekogul ettepanekud üle vaadata talviste tingimuste 

loomine (uisuväljak) soodsamate kuludega ning suurema enda panusega (sh kastmise 

süsteem ja kohapeal olemasolevate vahenditega), st et teenust ei peaks sisse ostma 

maksimaalses ulatuses Nõo Priitahtlikelt, vaid kasta väljakut väiksema veehulgaga, 

saavutades kiirema jäätumise efekti ning kvaliteetsema jää (viimane teenus ostetakse 

sisse ja kasutatakse ka vabatahtlike abi).  

5) Hoolekogu teeb ettepaneku mitte kasutada FitSphere teenuseid sammumise kampaania 

loomiseks, vaid välja mõtelda 2024. aasta alguses enda sammumise sari hoolekogu 

eestvedamisel, kaasates sponsoreid ning luues lihtsa süsteemi sammude 

registreerimiseks. Sellega suurendatakse kogukonna ühtsustunnet, motiveeritakse 

inimesi rohkem liikuma ning hoitakse teenuse korraldamise kuludelt enam kokku. Sari 

toimuks Spordikooli hoolekogu initsiatiivil.  

6) Hoolekogu on päri ideega korraldada lastekaitsepäev 1. juunil ühe päevasena 

(varasemalt on olnud 3 ja 2 päeva peale jaotatud sündmused), kus saaks toimuma Nõo 

Noortejooks ning erinevad töötoad ja esinemised. Ühtlasi teeb hoolekogu ettepaneku 

selleks päevaks leida koostööpartner toitlustamise pakkumiseks (osalejatel oleks 

võimalik osta toidu- ja joogipoolist).  

 

2. Nõo Spordikooli direktor tutvustas hoolekogule algset ideed, mis puudutab tantsulise 

võimlemise ja akrobaatika erialasid. Enne Nõo Spordikooli loomist kuulus Tantsuklubi 

Triiniks akrobaatika eriala tantsulise võimlemise alla ehk õpilased osalesid nii ühes kui 

teises treeningus kombineeritult. Spordikooli loomisega 2020. aastal võeti vastu otsus luua 

eraldi akrobaatika osakond, kuid kolme õppeaasta kogemuse põhjal saab välja tuua, et 

akrobaatika eriala peaks siiski olema tantsulise võimlemise üks alaliik (õppeaine), sest kahe 

eriala õpet kombineeritakse huvikoolis igapäevaselt.  

Otsustati: hoolekogu on teadlik, et Spordikooli õppenõukogu koostab  ja teeb enda 

ettepanekud kahe õppekava liitmiseks, sh akrobaatika õpilased liituksid tantsulise 



3 
 

võimlemise erialaga. Seejärel vaadatakse üle, kas liitumine on põhjendatud ning muudatus 

vajalik.  

 

3. Hoolekogu: kuidas on Nõo Spordikoolis korraldatud asendamiste süsteem – kas 

asendamise eest makstakse lisatasu?  

Direktor: tasu saame maksta ainult töötaja haiguslehe ajal asendamise eest, treenerite puhul 

kehtib süsteem, et asendustasu arvestatakse selle järgi, millise kategooriaga treener asendab 

(nt kui haiguslehel viibib 5. kategooriaga treener,  kuid asendab madala kategooriaga 

treener, siis asendustasu arvestatakse madalama kategooria järgi). Teisi asendustasusid 

Nõo Spordikool välja maksta ei saa.  


